
Protokoll fra årsmøte i Kontaktutvalget for velforeninger i Oslo (KUV).  
14. mars 2013.   Sted: Bymiljøetatens lokaler på Bislett.  

Leder av KUV; Eivind Bødtker ønsket velkommen. Møtet startet kl. 18.00.
29 personer fra 25 vel var tilstede i løpet av møtet. 
  

1) Godkjenning og innkalling.  Dette ble godkjent uten kommentarer.

2) Valg av møteleder.  Rolf Medbøe, Berg, Nordberg og Sogn vel ble valgt. 

3) Valg av referent. Ragnar Torgersen, KUV/Høybråten velforening ble valgt. 

4) Undertegnelse av protokollen. Jan-Morten Kjelstad, Bjerke Storvel og Kaja Irgens, 
Marienlyst vel ble valgt.

5) Styrets beretning.  Leder Eivind Bødtker gjennomgikk beretningen. Han 
kommenterte hovedpunktene. Kjell Fr. Jacobsen,UHF orienterte om status for 
Småhusplanen. Det kom enkelte spørsmål omkring punktet velveier. Årsberetningen 
ble enstemmig godkjent. 

6) Regnskap 2012.  Regnskapet m/revisjonsberetning ble lagt fram av kasserer Leiv 
Aschehoug, Smedstadgrendens vel. Han gjennomgikk enkeltposter. KUV har i 2012 
hatt 76 betalende medlemmer – en liten nedgang fra året før. Regnskapet viste 
overskudd. KUV har en utsatt økonomi, og har ønsket å bygge opp egenkapitalen. 
Denne er nå gunstig. Regnskapet m/revisorberetning ble enstemmig godkjent. 

7) Fastsettelse av kontingent 2013.  Det ble vedtatt å videreføre kontingenten på kr 400 
i 2013.  

8) Budsjett 2011.  Styret la fram et budsjettforslag. Det ble orientert om at byrådet 2 år 
på rad har avslått søknad om driftsstøtte. KUV har søkt Oslo kommune på nytt i 2013 
under en annen tilskuddsordning. Budsjettet ble godkjent. 

9) Valg.  Valgkomiteens leder Leiv Aschehoug la fram valgkomiteens innstilling.  
Etter valget har styret følgende sammensetning: 
Leder: Eivind Bødtker, Skøyen vel.      Gjenvalg 1 år
Styremedlem: Per Brandsdal, Oppsal vel Gjenvalg 2 år
Styremedlem: Vidar Berget, Etterstad vel Ikke på valg
Styremedlem: Ragnar Torgersen, Høybråten velforening Gjenvalg 2 år 
Styremedlem: Jan-Morten Kjelstad, Bjerke Storvel Ikke på valg
Styremedlem: Svein Thorp, Ljans vel Ikke på valg
Styremedlem: Jan T. Herstad, Røa vel Ikke på valg
Styremedlem: Cathrine Nordlie, Bygdøy vel Ikke på valg
Styremedlem: Per Kristian Løken, Haugerud og Trosterud vel Valgt 2 år

Varamedlem:  Arne Egil Sagen, Brenna vel Ny 1 år
Varamedlem:  Ragnar Hafsøe, Nyjordet vel Gjenvalg 1 år



Valgkomite:
Leder: Leiv Aschehoug, Smedstadgrendens vel Gjenvalg 1 år
Medlem: Eva Rueslåtten, Furuset vel/Groruddalens miljøf. Gjenvalg 2 år
Medlem: Torkild Thurmann-Moe, Ljans vel/UHF Gjenvalg 1 år

Som kasserer fungerer Leiv Aschehoug, Smedstadgrendens vel 1 år

Revisor: Jan Gustav Thrane-Steen, Montebello vel Ikke på valg

Leder Eivind Bødtker kommenterte at han ønsket avløsning. Han har nå sittet i 9 år 
som leder, og nærmer seg 75 år i alder. KUV må fra neste år finne en ny leder. Det 
nyvalgte styret må aktivt avlaste ham i det kommende året.  

10)  Innkomne saker.    Det var ingen innkomne saker. 

11)  Strategi framover v/leder Eivind Bødtker.  Han gjennomgikk forslag til strategi. 
Han presenterte også resultater fra den nylig gjennomførte medlemsundersøkelsen

Årsmøtet sluttet kl. 18.58.  

-------------------------------------------

Etter årsmøtet orienterte direktør Hans Edvardsen om Bymiljøetaten: «Hvordan kan 
Bymiljøetaten gjøre byen trygg, vakker, sporty og miljøvennlig», 
og spesialrådgiver Reidun Stubbe orienterte om «Hvordan vellene kan følge etatens planer og 
skaffe seg informasjon om virksomheten».
Knut Øverdal fra prosjektet OL 2022 orienterte om de nylig framlagte planene for OL i 2022 i 
Oslo. Presentasjonene ligger på KUVs nettside ww.kuv.no

Møtet ble avsluttet ca. kl. 21.30.  


